
Vážený pane místostarosto Lachnite, 

 

reaguji na Vaši odpověď na moji minulou interpelaci ohledně zrušení cyklu přednášek pro neformální 

pečující s názvem „Pomáháme vám pečovat“. Ve Vaší odpovědi tvrdíte, že jste nic nezrušil, protože 

projekt nebyl schválen Radou MČ a nebyla k tomu vystavena žádná objednávka. Tuto odpověď bych 

akceptovala, pokud byste nebyl radním mnoho let a neznal jste procesy Městské části. Nezlobte se, 

ale takto ji považuji za alibismus. 

 

Jistě víte jako radní pro finance, že Rada MČ nemusí schvalovat objednávky do 100 tis. Kč. Jelikož 

roční cyklus přednášek měl stát pouhých 75 tis. Kč, tak se v Radě objednávka schvalovat nikdy 

nemusela. Sociální odbor nevystavil objednávku, protože na to byl ještě dva měsíce čas a tento 

administrativní úkon trvá pár minut. Co ale zásadní je, že se na konceptu přednášek podíleli společně 

s neziskovou organizací MILA i zaměstnanci našeho sociální odboru a paní ředitelka z Centra sociální 

a ošetřovatelské pomoci. Všichni si na to podali ruku, vše bylo domluvené a zamluvené. Všichni nad 

plánováním tohoto projektu strávili hodiny práce. 

 

Bohužel naše koalice skončila během pár dní a neměla jsem čas dořešit všechny administrativní 

záležitosti. To už bylo na Vás. Vy jste se ale rozhodl v tomto projektu nepokračovat. Opět se Vás tedy 

ptám, proč jste tyto přednášky pro neformální pečující na Praze 5 nezrealizoval? Děkuji za upřímnou 

odpověď.   

 

S pozdravem 

 

 

Monika Shaw Salajová, M.Sc. 

 


